

100 (+0.2,-0.2) mm

FortiGate 200F

Model: FortiGate 200F

Serial No: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX



MAC Address: XX:XX:XX:XX:XX:XX



Input: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CAN ICES-3 (A) / NMB-3 (A)

Fortinet, Inc.
899 Kifer Road, Sunnyvale, CA 94086 USA

FORTINET®



D33C33
RoHS

LISTED
I.T.E.
E238018

FCC ID: TVE-111T15A

IC: 7280B-111T15A

整合型安全開道器

型号/型號: FortiGate 200F

輸入/輸入: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

美國和加拿大設計
台灣組裝

此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。

此為A級產品，在生活環境中，該產品可能會造成無線電干擾。這種情況下，可能需要用戶對其採取切實可行的措施。

Designed in the USA and Canada
Assembled in Taiwan

Date: XXXX-XX-XX

紅字客戶自行打印示意用，印版不秀出

100 (+0.2,-0.2) mm

FortiGate 200F
Model: FG-200F

Serial No: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX



MAC Address: XX:XX:XX:XX:XX:XX



Input: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CAN ICES-3 (A) / NMB-3 (A)

Fortinet, Inc.
899 Kifer Road, Sunnyvale, CA 94086 USA

FORTINET®



D33C33
RoHS

LISTED
I.T.E.
E238018

FCC ID: TVE-111T15A

IC: 7280B-111T15A

整合型安全開道器

型号/型號: FG-200F

輸入/輸入: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

美國和加拿大設計
台灣組裝

此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。

此為A級產品，在生活環境中，該產品可能會造成無線電干擾。這種情況下，可能需要用戶對其採取切實可行的措施。

Designed in the USA and Canada
Assembled in Taiwan

Date: XXXX-XX-XX

紅字客戶自行打印示意用，印版不秀出

100 (+0.2,-0.2) mm

FortiGate 200F

Model: FG-200F-USG

Serial No: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX



MAC Address: XX:XX:XX:XX:XX:XX



Input: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CAN ICES-3 (A) / NMB-3 (A)

Fortinet, Inc.
899 Kifer Road, Sunnyvale, CA 94086 USA

FORTINET®



D33C33
RoHS

LISTED
I.T.E.
E238018

FCC ID: TVE-111T15A

IC: 7280B-111T15A

整合型安全開道器

型号/型號: FG-200F-USG

輸入/輸入: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

美國和加拿大設計
台灣組裝

此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。

此為A級產品，在生活環境中，該產品可能會造成無線電干擾。這種情況下，可能需要用戶對其採取切實可行的措施。

Designed in the USA and Canada
Assembled in Taiwan

Date: XXXX-XX-XX

紅字客戶自行打印示意用，印版不秀出

100 (+0.2,-0.2) mm

FortiGate 201F

Model: FortiGate 201F

Serial No: XXXXXXXXXXXXXXXXX



MAC Address: XX:XX:XX:XX:XX:XX



Input: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CAN ICES-3 (A) / NMB-3 (A)

Fortinet, inc.
899 Kifer Road, Sunnyvale, CA 94086 USA

FORTINET®



D33C33
RoHS

LISTED
I.T.E.
E238018

FCC ID: TVE-111T15A

IC: 7280B-111T15A

整合型安全開道器

型号/型號: FortiGate 201F

輸入/輸入: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

美國和加拿大設計
台灣組裝

此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。

此為A級產品，在生活環境中，該產品可能會造成無線電干擾。這種情況下，可能需要用戶對其採取切實可行的措施。

Designed in the USA and Canada
Assembled in Taiwan

Date: XXXX-XX-XX

紅字客戶自行打印示意用，印版不秀出

100 (+0.2,-0.2) mm

FortiGate 201F
Model: FG-201F

Serial No: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX



MAC Address: XX:XX:XX:XX:XX:XX



Input: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CAN ICES-3 (A) / NMB-3 (A)

Fortinet, inc.
899 Kifer Road, Sunnyvale, CA 94086 USA

FORTINET®



D33C33
RoHS

LISTED
I.T.E.
E238018

FCC ID: TVE-111T15A

IC: 7280B-111T15A

整合型安全開道器

型号/型號: FG-201F

輸入/輸入: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

美國和加拿大設計
台灣組裝

此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。

此為A級產品，在生活環境中，該產品可能會造成無線電干擾。這種情況下，可能需要用戶對其採取切實可行的措施。

Designed in the USA and Canada
Assembled in Taiwan

Date: XXXX-XX-XX

紅字客戶自行打印示意用，印版不秀出

100 (+0.2,-0.2) mm

FortiGate 201F
Model: FG-201F-USG

Serial No: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX



MAC Address: XX:XX:XX:XX:XX:XX



Input: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CAN ICES-3 (A) / NMB-3 (A)

Fortinet, inc.
899 Kifer Road, Sunnyvale, CA 94086 USA

FORTINET®



D33C33
RoHS

LISTED
I.T.E.
E238018

FCC ID: TVE-111T15A

IC: 7280B-111T15A

整合型安全閘道器

型号/型號: FG-201F-USG

輸入/輸入: 100-240Vac, 2-1.2A, 50-60Hz (x2)

美國和加拿大設計
台灣組裝

此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。

此為A級產品，在生活環境中，該產品可能會造成無線電干擾。這種情況下，可能需要用戶對其採取切實可行的措施。

Designed in the USA and Canada
Assembled in Taiwan

Date: XXXX-XX-XX

紅字客戶自行打印示意用，印版不秀出